
REFERAT  

Skolebestyrelsesmøde– Stige Skole – 2. marts 2022 kl. 17.00-19.30 

 

Tilstede: Bolette, Marlene, Gitte, Jon, Mads, Stine, Malene, Linda, Michael, Maybritt 

Afbud: Rasmus 

Referent: Maybritt 

 

REFERAT 

PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

GODKENDELSE AF 

REFERAT 

GODKENDT  

Nyt fra Ledelsen: 

Der har ikke været elevrådsmøde. Referater fra tidligere elevrådsmøder kan læses på hjemmesiden  

Obsklasserne vokser og der vil fra næste skoleår komme endnu en klasse. Det betyder at der vil være ændringer i 

forbindelse med skolens lokaler. OBS klasserne har brug for lidt ekstra plads.  

UGE 6 var trivselsuge på skolen, hvor der blev arbejdet med de timeløsefag i alle klasser. Der var flere forskellige 

temaer så som netetik, grænser, sprog, klasseregler, 24 styrker, fællesskab, filosofi/mindfulness. 

Vi har i kommende periode fokus på overgange til Søhusskolen for vores 5. og 6. klasse. Der vil være forskellige 

arrangementer for eleverne, så de kommer til at møde deres ny kammerater. 

Nogle af de fokusområder skolen kommende skoleår vil have fokus på: 

Mangfoldige læringsmiljøer  

Et A.P. Møllerprojekt for alle skolernes pædagogiske medarbejdere. Projektet består af; lokal analyse af læringsmiljøet 

og undervisnings kvalitet. • Målet er at alle skoler fortsat udvikler og kvalificerer arbejdet i PLF (professionelle 

læringsfælleskaber).  

BIR (børnene i robotbyen) et fortsat projekt 

Gode overgange på skolen og mellem børnehuse for skolestarterne og for de elever, som skal på Søhusskolen efter 

6.klasse 

Forældresamarbejde 

 

 

Status på 

kommende 

6.klasse 

Lige nu er ledelsen ved at se på, hvordan vi får hverdagen for elever og medarbejdere til at hænge sammen. 

Der vil i nærmeste fremtid blive meldt ud til medarbejdere, elever og forældre. 

Den økonomiske konsekvens hænger ikke sammen de pædagogiske overvejelser. 

 

Principper 

Kommunikation 

Ansættelsesudvalg 

Der er lavet enkelte ændringer, som skal skrives ind. Principperne tages retur i Med. De kommer retur til bestyrelsen på 

næste møde 

Ansættelsesudvalget princip skal ikke ændres 

Maybritt laver ændringer og 

tager det med på næste 

møde 

Bevægelse 

(opfølgning) 

Tilbagemelding fra fællesmøde på skolen. Vi vil informere om bevægelse i hverdagen på de forældremøder der er. 

 

Maybritt giver denne 

information videre 



Valg til 

skolebestyrelse 

Vi kan sætte plakater op på skolen, så det kan ses ude fra. 

Der sendes materiale ud til valg den 20. april 

Vi skal have bestyrelsen ind på forældremøderne, når børnene starter på skolen 

Vi lægger folder om skolebestyrelse ud til elever hos de yngste. 

Kan vi kalde kontaktforældrene mere ind i bestyrelsen?  

Der skal laves en folder om bestyrelsesarbejdet. Ind i årshjul. 

Det vigtigste er at man kommer den 27. april 

Jon samler lidt materiale fra bestyrelsen, som vi hænger op på skolen 

Michael sender mere materiale ud. 

 

Jon samler lidt materiale fra 

bestyrelsen, som vi hænger 

op på skolen 

 

Michael sender mere 

materiale ud. 

 

Evaluering af 

mødetid 

Vi fastholder mødetiden og evaluerer ved skoleårets start.  

Arrangement Mads vil undersøge om legeheltene kunne tænke sig at komme og være deltagende. Vi laver et arrangement hvor vi 

enter leger eller tager på tur og afslutter efterfølgende med fælles picnic. 

 

 

Fonde Mads er gået i gang med at lave ansøgninger. 

Skolefællesskabet har søgt Facebook vi afventer svar den 22. marts. 

 

Personale   

Næste møde Godkende kommunikation 

Punkt til: 

Kommende bestyrelse skal vi arbejde med forventninger og arbejdsformer. 

Forældrearbejde på skolen – hvad må vi som forældre lave på skolen. 

 

 

Evt. FISK / filosofi i skolen. Der skal laves en film med 3 klasse til undervisningsbrug. 

 

 

 

 


